

重磅 | 印度、越南、马来西亚等八国总领事7月21日齐聚昆明

以“融入一带一路建设，践行绿色出行理念”为主题的第二届中国（昆明）国际新能源汽车及电动车展览会将于2017年7月21—23日在昆明国际会展中心拉开帷幕，展会面积超过50000平方米，预计将吸引500多家企业参展，30000多名专业观众现场参观采购。本届展会是由振威展览股份主办，成都振威世展展览有限公司承办。



云南作为我国连接南亚和东南亚、印度洋和太平洋的重要通道，也是一带一路和长江经济带等国家战略的交汇支点。本次展会响应一带一路国家战略，获得了中国贸易促进会云南省分会、昆明市发展与改革委员会、昆明市工业和信息化委员会、昆明市博览事务局、昆明市科技局、昆明市商务局、昆明市交通运输局等政府机构的大力支持。越南社会主义共和国驻昆明总领事馆总领事阮士洪、孟加拉人民共和国驻昆明总领事馆总领事道德·阿里、马来西亚驻昆明总领事馆总领事拿督萧进平、老挝人民民主共和国驻昆明总领事馆总领事坎蓬·冯桑迪、缅甸联邦共和国驻昆明总领事馆总领事吴梭柏、泰国王国驻昆明总领事馆总领事鹏普·汪披塔亚、柬埔寨驻昆明总领事馆总领事淮立恒、印度驻广州总领事馆总领事唐施恩等八国总领事将出席本次展会。

Y.K. Sailas Thangal
Consul General



सत्यमेव जयते

**Consulate General of India,
Guangzhou**
1-4, 14th Floor, HNA Tower,
No. 8, Linhe Zhong Road, Tianhe District,
Guangzhou-510610, China
T: 86-20-85501507; F: 86-20-85501510/513
E-Mail: cg.guangzhou@mea.gov.in

5 July 2017

Mr Zhang Xueshan
President
Chengdu ZhenWei World Exhibition Co. Ltd,
Chengdu.

Dear Mr Zhang Xueshan,

Greetings from Consulate General of India in Guangzhou!

Thank you for your invitation letter dated 28th June 2017 for the China(Kunming) New Energy Vehicles & Electric Vehicles Expo to be held in Kunming International Convention & Exhibition Centre on 21 July 2017.

I am very happy to note that Chengdu ZhenWei World Exhibition Co. Ltd has taken this important initiative to showcase the new technology in the field of new energy & electric vehicles. There is a great potential for cooperation between India and China in this particular field and would encourage any form of exchange of ideas and information in this regard. I am confident that the proposed expo will provide a great platform for all stakeholders to meet, interact and exchange ideas for further cooperation.

I would therefore like to thank you for inviting me and would love to attend the exposition programme on 21 July. However due to other commitment I would be able to arrive only on the night of 20 July 2017.

With regards,


(Y.K. Sailas Thangal)
Consul General

印度驻广州总领事馆函件



越南社会主义共和国驻中国昆明总领事馆
中国，云南省，昆明市，北京路 155 号. 红塔大厦 507
电话：0871 63515889. 传真：0871 63516667.

编号：TLSQ(2017) 113 号

2017 年中国(昆明)新能源汽车和电动汽车博览会组委会：

越南社会主义共和国驻昆明领事馆总领事向 2017 年中国(昆明)新能源汽车和电动汽车博览会组委会致意并对组委会邀请函如下回复：

我馆很荣幸受邀参加开幕式。在参与一系列讨论之后，我馆最终决定出席 2017 年 7 月 21 日 9：30 - 11：30 在昆明国际会展中心举办的 2017 年中国(昆明)新能源汽车和电动汽车博览会开幕式。本次博览会将促进中国与南亚和东南亚间国际电动汽车工业合作的发展，同时提高了电动汽车和新能源汽车的研发和制造水平。

如果需要帮助请告知我馆，我馆将会全力支持。

顺致崇高的敬意！

越南驻中国昆明总领事馆
2017 年 7 月 04 日于昆明



越南社会主义共和国驻昆明总领事馆函件



KONSULAT JENERAL MALAYSIA, KUNMING, CHINA

马来西亚驻昆明总领事馆 中国

CONSULATE GENERAL OF MALAYSIA, KUNMING, CHINA

Unit 403, 4th Floor, Tower B
South Asia Top City Building, Dianchi Road
650228 Kunming, People's Republic of China

Tel : +86 871 63145088
Fax : +86 871 63113503
E-Mail : mwkunming@kin.gov.my



MALAYSIA
CANDIDATE FOR NON-PERMANENT MEMBERSHIP
OF THE UNITED NATIONS SECURITY COUNCIL
2015-2016

July 3rd 2017, Kunming

Letter of Supporting 2017 China (Kunming) New Energy Vehicles & Electric Vehicles Expo

Organizing Committee of 2017 China (Kunming) New Energy Vehicles & Electric Vehicles Expo:

Consulate General of Malaysia in Kunming sends regards to the Organizing Committee of 2017 China (Kunming) New Energy Vehicles & Electric Vehicles Expo, and presents a note as follows:

Our Consulate has received the invitation sent by your organizing committee to be present in the opening ceremony and it's our honor to be invited. After discussion, our Consulate has decided to attend the opening ceremony of 2017 China (Kunming) New Energy Vehicles & Electric Vehicles Expo to be held at 9:30am-11:30am on July 21 in Kunming International Convention & Exhibition Center. This will help to develop an international electric vehicle industrial cooperation in South and Southeast Asia countries and improve the R & D and manufacturing levels of electric and new energy vehicles in these regions.

Please inform us of any help we could offer, and we will give out full support.



Consulate General of Malaysia in Kunming

马来西亚驻昆明总领事馆函件



ສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ

ສັນຕິພາບ ເອກະລາດ ປະຊາທິປະໄຕ ເອກະພາບ ວັດຖະນາຖາວອນ

ສະຖານກົງສູນໃຫຍ່ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ
ນະຄອນຫຼວງ ສປ ຈີນ

No: 269 / 2017 / CLK

05 July 2017, Kunming

Letter of Supporting 2017 China (Kunming)

New Energy Vehicles & Electric Vehicles Expo

Organizing Committee of 2017 China (Kunming) New Energy Vehicles & Electric Vehicles Expo:

The Consulate-General of the Lao People's Democratic Republic in Kunming sends regards to the Organizing Committee of 2017 China (Kunming) New Energy Vehicles & Electric Vehicles Expo, and presents a note as follows:

Our Consulate has received the invitation sent by your organizing committee to be present in the opening ceremony and it's our honor to be invited. After discussion, our Consulate has decided to attend the opening ceremony of 2017 China (Kunming) New Energy Vehicles & Electric Vehicles Expo to be held at 9:30am-11:30am on July 21 in Kunming International Convention & Exhibition Center. This will help to develop an international electric vehicle industrial cooperation in South and Southeast Asia countries and improve the R & D and manufacturing levels of electric and new energy vehicles in these regions.

Please inform us of any help we could offer, and we will give our full support.

**The Consulate-General of
the Lao People's Democratic Republic in Kunming**



ນະຄອນຫຼວງ ສປປ ຈີນ Kunming, Yunnan, PR China, Post Code 650214
N.6900 North Cai Yun Road, Guan Du District, Foreign Consular Area, Consulate General of the Lao PDR
Tel. 00.86.871-7334522 7334511 7335489, Fax. 7334533, Email. laosconsulkm@yahoo.com

老挝人民民主共和国驻昆明总领事馆函件

近年来，绿色出行与共享经济为中国出行产业带来了新的发展方向，新能源汽车与电动车这些新产业能够快速在国内生根发芽，也预示着绿色出行与共享经济的未来发展前景持续走高。为加快推动新能源汽车与电动车行业整体发展，组委会设立了两轮车、三轮车、低速四轮车、高端新能源汽车、充电设备及零配件五个主题展区。奔驰、沃尔

沃、英菲尼迪、比亚迪、吉利、江淮、北汽、福田、厦门金旅、众泰、知豆、汉唐、雷丁、御捷、兴国动力、英马仕，欧陆、金迪、佐骏、丽君、宝路达、宗申、金彭、格哩雅、宝鸽、五羊、海路通、双鹿、万喜、戎州、道丰、世纪雄风、绿麒、威信等企业连续多年支持展会。



在完善上届展会各项工作的基础上，组委会今年加大了对政府单位、行业协会、物流公司等专业采购团的定向邀请。展会期间，将有昆明市物流协会、大理电动车协会、中国邮政、滴滴打车、神州租车、昆明市汽车租赁行业协会、昆明汽车摩托车配件行业商会、昆明市旅游汽车行业协会、建水电动车协会、云南紫峰商贸有限公司、昆明公交集团公司、顺丰快递云南分公司、申通快递云南分公司、圆通快递云南分公司、贵州省行里车行有限公司、四川驹马运输有限公司、楚雄州摩托车行业商会、红河州电动车协会、威远电动车行、烁远商贸、威信电动车行、越南三阳机车公司、越南雅迪科技有限公司等50多个专业采购团也将参与本届展会。



组委会联系电话：028-67586649

媒体合作：李欣 18281601350

微信号：Tel18281601350

原文地址：http://www.china-nengyuan.com/exhibition/exhibition_news_111390.html